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Je piatok 29.júna, my sa nachádzame v Prešove 
na Hlavnej ulici a  chystáme na nové evanjeli-
začné ťaženie v  tomto meste. Máme tu zopár 
skalných bratov i  sestry, ktorí sa už nevedeli 
dočkať, kedy opäť dôjdeme, aby sme im pri-
niesli čerstvé  Božie Slovo, aby zas zažili s nami  
nádhernú Božiu prítomnosť a oslávili Pána. Aj 

my sme sa tešili na nich, lebo nie každá sestra 
odtiaľ má možnosť prísť k nám do Košíc, na naše 
Bohoslužby, väčšinou sú to prešovskí bratia, 
ktorí k nám pricestujú.  Ich radosť je o to väčšia, 
že majú pred sebou dva krásne dni, plné zázra-
kov, kázaného slova i nádherných chválospevov 
v podaní nášho zboru. Ani sa nenazdáme a už 

aj zbor začína. Naši zboristi a celá hudobná sku-
pina Oáza spúšťa svoj repertoár, do ktorého sa 
so záujmom započúva aj veľa okoloidúcich ľudí. 
Detičky, ktoré sú tu s rodičmi na prechádzke sa 
bavia asi najviac. Tancujú, skáču,  tlieskajú. Im 
sa teda  naše Chvály a ich spievanie veľmi páči. 
Úprimne sa dokážu tešiť a prejaviť radosť. Takto 

V PREŠOVE SA VYZLIEKALI
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by to mali robiť aj „dospeláci“, že? Po prekrás-
nych, Boha oslavujúcich piesňach začína pastor 
nášho KMC svoju kázeň. V nej sa dozvedajú 
všetci, čo tu postávajú, či sedia na lavičkách, či 
múriku, že jestvuje jeden Niekto, kto má moc 
zmeniť život človeka, tak nech sa na chvíľku 
zastaví a  počúva i  ten, čo sa ponáhľa niekam. 

Veru, oplatí sa. My to už vieme. A  pokračuje: 
„Raz príde ten čas,  lebo bytie na zemi má začia-
tok i koniec, život skončí. Ale existuje skutočné 
bytie, čo nekončí a tým je Ježiš Kristus. Našou 
malou hlavou, sa nedá pochopiť Boh, nevmestí 
sa to do našej hlavy! Jedno je však isté, Ježiš 
nás nikdy neopustí ani nezanechá. On zomieral 

za nás, vylial svoju drahocennú krv, On je ten 
najväčší Dar, len Ho treba prijať, pretože On má 
pre nás pripravený večný život. Hallelujah! No 
vzápätí, po výzve pastora prijať Ježiša za svojho 
Pána a Spasiteľa, spúšťa sa zrazu lejavica, ľudia 
unikajú pred dažďom, my rýchlo balíme a ukrý-
vame veci pred padajúcou vodou. Nevadí. Ľudia 
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boli počas celého podujatia pravidelne z pódia 
bratom Tomášom, ale i pastorom pozývaní na 
zajtrajší večer do Domu odborov, takže vedia, 
kde sa bude pokračovať, kde Pán bude konať. 
Aj  my sa už tešíme na nasledujúci deň, lebo 
vieme, že Boh bude mocne prítomný i  zajtra 
na našej evanjelizácii, tak ako aj  vždy je. Hal-
lelujah!  

Po včerajšom našom účinkovaní na Hlavnej 
ulici pred VUB-kou  v  Prešove pokračujeme 
v misijnom ťažení  v Dome odborov so začiat-
kom o  pol siedmej večer. Opäť znejú zborové 
kreácie z  dielne nášho pastora, rázne i  jemné 
chválospevy a začína kázanie z Božieho slova. 
Došli aj niektorí ľudia zo včerajšej evanjeli-
zácie na ulici i  naši starí známi bratia a  sestry 

–Prešovčania.  Každý z prítomných upiera zrak 
na pastora a počúva, ako káže z  Izaiáša:  „Pán 
pošle svoje slovo a  nenavráti sa späť prázdne,  
ono vykoná to, načo ho poslal . Pán pošle svet-
lo, pravdu, požehnanie,... Nemáme dôvod na 
smútok, ale máme mať dôvod na radosť, lebo 
Pán má pripravený zázrak pre každého z  nás. 
Je to obrovský problém, ak človek začína Kris-
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tom a končí hojnosťou a pribúdaním majetku! 
Pozeraj sa na Ježiša a i na všetko okolo seba nie 
starými, svetskými,  ľudskými očami starého 
človeka, ale pozeraj sa novými, duchovnými, 
Kristovými  očami! Keď Adam prijal diablovo 
videnie, videl sa nahý! Ty máš byť oblečený do 
Krista pevne a na doraz. To On má žiariť z teba.“ 
Končí pomaly pastorova kázeň, pýta sa, kto ešte 
nie spasený a  vyzýva nás, aby sme, ak máme 
zdravotný problém, prišli  dopredu na modlit-
bu.  No najprv treba zložiť plášť starého člove-
ka, ak ho ešte stále má niekto na sebe. Ľudia 
postupne vychádzajú z  radov dopredu pred 
pastora na modlitbu. Keďže, tu prítomní  sú už 
spasení, t.j. v  minulosti už prijali Pána, pastor 
sa modlí za každého zvlášť kladením rúk.  Po 
modlitbe vydávajú mnohí svedectvo o tom, čo 
kto, duchovne „vyzliekol“, aký problém, choro-
bu, starosť zhodil zo seba pánovým zásahom 
na modlitbe. Ukážka pre tých, ktorí tu v Prešo-
ve neboli, nech tieto svedectvá sú pre nás i pre 
každého, kto bude čítať tieto riadky povzbude-
ním a utvrdením sa v tom, že Ježiš Kristus na-
ozaj robí zázraky i dnes. Hallelujah!
Sestra Berta  zažila to, čo bolo spomenuté, 
zažila dotyk, teší sa a padá pod Božou mocou.  
Mladý Ľubko, keď počul, že zármutok je len do-
časný, verí, že už nikdy nebude mať zármutok. 
Monika doteraz bojovala vo vlastnej s bolesťa-
mi žalúdka, so starosťami o svoje deti, no  po 

dnešku sa bude spoliehať len na Pána  a nie na 
vlastné sily.

A  po pastorovej otázke, že kto si čo odnáša 
z  dnešnej kázne zaznievajú nasledovné odpo-
vede: Brat Lukáš si donáša radosť, silu, pote-
šenie.  Zuzke je jasné, že nie z vlastnej sily, ale 
vierou má vyzliecť starého človeka. František 

sa dozvedel, že treba prejsť zo šiesteho dňa do 
siedmeho, do odpočinku a že Boh z ničoho vie 
urobiť dačo. Mladá Gloria si želá, nech je v nás 
zdar!
Pastor sa lúči s  nami poslednou radou, aby 
nami hýbalo Božie slovo.


